

Группа: ТЭК 1/2
Дата проведения: 18.11.2022 г.
Специальность: 38.02.05 Товароведение и экспертиза качества потребительских товаров
Дисциплина: ОГСЭ.03 Иностранный язык
Тема занятия: Досуг. Активный отдых, занятия спортом.
Цели занятия:

Дидактическая: углубить и расширить знания и представления студентов по теме;

Развивающая: развивать творческий потенциал студентов;

Воспитательная: воспитывать стремление к совершенствованию английского языка; воспитывать умение работать самостоятельно.

Вид занятия: практическое занятие

Основная литература:

Агабекян И.П. Английский язык для ссузов: учебное пособие. – Москва: Проспект, 2015. – 288 с.

Дополнительная литература: Интернет-ресурсы.

<https://www.youtube.com/watch?v=i2yhyaNb4ac>

Домашнее задание

1. Посмотрите видео, повторите лексику по теме, выпишите новые слова.

<https://www.youtube.com/watch?v=i2yhyaNb4ac>

2. Письменно определите какой это вид спорта (писать только цифру и букву).

1. The sport of moving over snow on skis.
2. The sport of jumping into water or swimming under water.
3. The sport of fighting with your hands, wearing thick gloves.
4. A game for two teams of eleven players who try to kick a ball into a goal on a field.
5. A game for two or four players who hold rackets and hit a small ball over a net.
6. A Japanese sport where people fight with their hands and feet.
7. A game that two teams play on ice.
8. A sport where people jump over a high bar.
9. A game that you play by hitting a small ball into holes with a club.
10. A game for two teams of five players who try to throw a ball into a high net ring.

- a) Basketball
- b) Boxing

- c) Diving
- d) Football
- e) Golf
- f) High-jump
- g) Ice-hockey
- h) Karate
- i) Skiing
- j) Tennis

3. Письменно соедините вид спорта и место, где им занимаются (писать только цифру и букву).

- | | |
|-------------------------------------|-------------|
| 1. swimming | A. a rink |
| 2. boxing / wrestling | B. a court |
| 3. tennis / basketball / volleyball | C. a pool |
| 4. football / hockey / rugby | D. a ring |
| 5. athletics / motor racing | E. a track |
| 6. ice hockey / skating | F. a pitch |
| 7. bowling | G. a course |
| 8. golf | H. an alley |

4. Письменно дополните текст предложенными словами (писать только цифру и слово).

pools / courts / stadium / rink / athletes / jumping / track / pitches / rings

Nick James is very happy because there is a big sports center near his home. There are football (1) _____, tennis and basketball (2) _____, swimming (3) _____, a sports hall with two boxing (4) _____ and even a skating (5) _____. There is also a separate athletics (6) _____, where 30 000 spectators can watch track events on the (7) _____ and field events, such as (8) _____ and throwing, in the grass center. The (9) _____ get ready in modern changing rooms. A huge scoreboard shows the results.

Nick often attends sports events. He also goes swimming three times a week and hopes to succeed in this sport.

5. Напишите сочинение «My favourite sport» или «Sports in my life»

Фото выполненных заданий высылаем на почту

yulichka.kosova.1998@mail.ru

**В письме обязательно указать фамилию, группу, число, за которое
сделали домашнее задание!**

Выполненное задание отправить до 19.11.2022!